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FİYATI: 3TL29  EYLÜL 2023  CUMA

nBüyükşehir Belediyesi, Ada-
pazarı Kirişhane ve Cumhuriyet 
caddelerinde başlattığı 750 
metrelik altyapı çalışmalarında 
sona geldi. Izgara imalatlarının 
da tamamlanmasıyla birlikte 
yenilenen hat bölgenin hizme-
tine sunulacak. i. ► Haberi 5’te

AltyapıAltyapı’’dada
son rötuşlarson rötuşlar

DokumacıDokumacı’’dan Yücedan Yüce’’yeye
HIZMET TEŞEKKÜRÜHIZMET TEŞEKKÜRÜ
İYİ Parti İl Başkanı 
Serdip Dokumacı, il 
başkanlığında basın 
toplantısı düzenledi.  İYİ 
Parti Sakarya İl Başka-
nı Serdip Dokumacı, 
Kaynarca’da toz içindeki 
yol konusunda yaptıkları 
açıklamanın ardından 
Büyükşehir Belediye 
Başkanı Ekrem Yüce’nin 
konuyu yakından takip 
ettiğini ve yol çalışmala-
rının başladığını söyledi.

 Ekrem Yüce’ye teşekkür eden 
Dokumacı; “ Geçtiğimiz hafta 
yaptığımız basın toplantısın-
da belirttiğimiz Karapürçek 
yolunun sorunları Sakarya 
Büyükşehir Belediye Başkanı 
Ekrem Yüce tarafından dikkate 
alınmış ve çalışmalar başla-
mıştır. Daha önce söylediği-
miz gibi yapıcı bir muhalefet 
yapacağız ve yapılan doğrular 
için teşekkür edeceğiz. Bu 
doğrultuda yol çalışması için 
de Ekrem Yüce’ye teşekkür 
ederiz” dedi. Haberi 6’da

nTÜRASAŞ’ta güvenlik görevlisi ola-
rak çalışan Gürkan Aslan ile dünya 
evine girdiği Seda, balayı tatili için 
yola çıkarlarken Burdur’da meyda-
na gelen kazada ağır yaralı olarak 
hastaneye kaldırıldılar. Hastanede 
tedavi altına alınan Seda Aslan bura-
da kendisine yapılan müdahalelere 
rağmen kurtarılamayarak hayatını 
kaybetti.  Gürkan Aslan’ın ise tedavi-
sine devam ediliyor.
Haberi 3’te

HAYIRLI OLSUNHAYIRLI OLSUN
  KONUT A.S.

nSakarya Büyükşehir Belediyesi tara-
fından hayata geçirilecek olan Konut 
A.Ş.’nin lansman programı düzenlendi.  
Programda konuşan Başkan Ekrem Yüce, 
“Öncelikle bugün tanıtımını gerçek-
leştireceğimiz Konut AŞ projemizin 
Sakarya’mıza hayırlı olmasını temenni 
ediyorum.  Toplamda 240 daire inşa 
edeceğimiz projemizde,  120 adet 2+1 ve 
120 adet 3+1 daireye yer verdik. Ancak 
bu dairelerin 150’si, siz değerli halkımıza 
ön talep olarak satışa sunacağız. Taleple-
rin fazlası durumunda, adil bir kura ile hak 
sahiplerini belirleyeceğiz. 

nYönetim kurulunun aylık faali-
yetleri ve gündeme ilişkin bilgiler 
vermek üzere kürsüye gelen 
SATSO Yönetim Kurulu Başkanve-
kili Cem Gün, “En temel problem-
lerimizden biri de kuşkusuz yüksek 
enflasyon ve istihdam sorunudur. 
Bu nedenle iş yapan, üreten, ihraç 
eden ve istihdam sağlayanların 
finansmana erişiminin sağlanması 
çok önemli” dedi.  i. ► Haberi 4’te

n İş Sağlığı ve İş güvenliği Meclisi (İSİG) 
tarafından hazırlanan raporda, son 
10 yılda bin 803 tarım işçisi hayatını 
kaybetti. Sakarya en çok ölümün ger-
çekleştiği 4. İl olurken, 59 işçi hayatını 
kaybetti. i. ► Haberi 3’te

YÜZDE 10’LUK İNDİRİM
nSProjemizin ödeme seçeneklerinde de siz-
leri düşündük. Peşin alımlarda, liste fiyatından 
%10’luk bir indirim uygulayarak, yükünüzü 
hafifletiyoruz. Ayrıca, %25 peşinatla başlayıp, 
6 ayda bir %2 veya %3 ara ödeme seçenekle-
riyle, 84 aylık veya 120 aylık vadelerle de siz-
lere kolaylık sağlıyoruz.  12 blokta yükselecek 
olan projemiz, 23 bin metrekarelik bir alana 
sahip olacak. Sakarya Büyükşehir Belediyesi 
olarak inşa ettiğimiz bu toplu konutlarla hem 
geleceğimize güvence sağlamayı hem de 
şehrimize estetik bir doku katmayı hedefliyo-
ruz” ifadelerini kullandı. i. ► Haberi 7’de

Genç çifti 
ölüm ayırdı!
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Genç’ten başarılı 
firmalara tebrik!
nSakarya Ticaret Borsası Yönetim 
Kurulu Başkanı Mustafa Genç İstan-
bul Sanayi Odası (ISO) tarafından 
gerçekleştirilen “Türkiye’nin Birinci 
500 Büyük Sanayi Kuruluşu 2022” 
araştırmasında listeye girme başarısı 
gösteren Sakaryalı firmaları kutladı .i. 
► Haberi 4’te

STB’de gündem: 
Sektör çalışmaları
nSakarya Ticaret Borsası 3. ve 5. Meslek Komitesinde 
faaliyet gösteren üyeleriyle bir araya geldi. Toplantının 
açılış konuşmasını yapan Meclis Başkanı Bekir Uztürk 
meslek komitelerinin önemini vurgulayarak, “Değerli 
komite üyelerimiz meslek komitelerimizin öneminin 
altını bir kez daha çizmek isterim. Üyelerimizin nabzını 
tutarak onların sıkıntılarına tercüman olunması husu-
sunda komite üyelerimize önemli görevler düşmekte-
dir. Komitelerimizin başarılı çalışmaları bizleri memnun 
ve mutlu eder” dedi. i. ► Haberi 7’de

Ülkü Ocakları’nda
Balcıoğlu dönemi
nKadir Şentürk’ün başkanlığını yürüt-
tüğü Ülkü Ocakları’nda bayrak devri 
yapıldı. Atilla Baltacıoğlu yeni Ocak 
Başkanı oldu. i. ► Haberi 6’da


